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Abstract (en)
In the transport apron (10), the reinforcing layer consists of a shrunk shrinkable sleeve (11) which at the same time forms an inner face of the apron.
The outer face is formed by an elastomeric layer (12). The apron has a smooth inner face and an outer face of greater adhesion. The reinforcing
layer at the same time forms the smooth inner layer. The transport apron can be produced with high dimensional accuracy. It is suitable for taking up
yarn with its elastomeric face and for low-friction and low-wear running round deflecting devices with its smooth face. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei dem Transportriemen (10) besteht die Verstärkungsschicht aus einem geschrumpften Schrumpfschlauch (11), der zugleich die Innenfläche
des Riemens bildet. Die Außenfläche wird von einer Elastomerschicht (12) gebildet. Der Riemen hat eine glatte Innen- und eine stärker
haftende Außenfläche. Die Verstärkungsschicht bildet zugleich die glatte Innenschicht. Der Transportriemen kann mit hoher Maßgenauigkeit
hergestellt werden. Er eignet sich zur Mitnahme von Garn mit seiner Elastomerfläche und zum reibungsarmen und verschleißarmen Umlaufen um
Umlenkeinrichtungen mit seiner glatten Fläche.
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